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متن پرسش

سلام علیکم استاد عزیزم: چکار کنم که حضور حجت الهی در قلبم بیشتر شود؟ و اینکه شما در بعضی

جاها سربسته میفرمودید حتی در نماز متوجه حجت الهی باشیم. چطوری؟ میشه یکم ساده تر

توضیح بدین؟ این رو فهمیده ام که بدون عنایت چهارده معصوم کسی به انجا که باید نمیرسد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: از یک طرف نظر به سیره نایب الامام و از طرف دیگر با نظر به حضور

تاریخی انقلاب اسلامی که زمینه ظهور تامّ حضرت مهدی «عجلااللهتعالیفرجه» است، میتوان

إنشاءاالله به نتایج خوبی رسید. موفق باشید


